
 

 

Αθήνα, 22 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
Προς: τον Υπουργό Υγείας 
 
Θέμα: «Υπόμνημα της ΠΟΕΔΗΝ αναφορικά με την κατάσταση των Νοσοκομείων 
της Αττικής την τρέχουσα περίοδο» 

 
Σύμφωνα με καταγγελία της ΠΟΕΔΗΝ, η παρουσιαζόμενη διασπορά του κορονοϊού 

δεν είναι αντιπροσωπευτική, αλλά είναι σαφώς και εμφανώς μεγαλύτερη. 

 

Όπως σημειώνεται στην καταγγελία «Δεν είναι αντιπροσωπευτικά της διασποράς 

του κορονοϊού τα ημερήσια κρούσματα που δίνει ο ΕΟΔΥ, ειδικά στην Αττική. Το 

Εθνικό Κέντρο Αιμοδοσίας έκανε, μέχρι πριν λίγες μέρες, 5000 με 6000 τεστ 

ημερησίως και τώρα κάνει 400.  

Η διασπορά είναι μεγάλη και αυτό φαίνεται και από τη ραγδαία αύξηση των 

νοσηλευόμενων ασθενών με κορονοϊό.» 

Η ΠΟΕΔΗΝ, στο ίδιο πλαίσιο παρέμβασης, σημειώνει πως, σε περίπτωση που τα 

Νοσοκομείου του λεκανοπεδίου προχωρήσουν σε αναστολή χειρουργείων, 

εξωτερικών ιατρείων, καρδιολογικών επεμβάσεων, είναι πιθανόν να έχουμε 

απώλειες ασθενών από άλλες αιτίες. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιος είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου ώστε να συγκεραστεί η λειτουργία 

των Νοσοκομείων της Αττικής και η νοσηλεία ασθενών με κορονοϊό; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες ενίσχυσης των νοσηλευτικών ιδρυμάτων προτίθεται να 

λάβει ώστε να διασφαλιστεί η απρόσκοπτη λειτουργία τους; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ


